
 

 

 

 

 

 

 

                                                                                               
 

 
Het college van B&W 
Van de gemeente Altena 
 
 
Almkerk, 15 mei 2024 
 
 
Betreft: advisering toegankelijkheid 
 
 
 
 
Geacht college, 
 
Eind maart vond een duidingsdebat plaats over inclusie en als onderdeel daarvan de 
toegankelijkheid van voorzieningen. Tijdens het debat werd ingegaan op advisering op dit 
onderwerp. Er werd voorgesteld om te komen tot een adviesraad toegankelijkheid. 
 
Bij de instelling van de BASDA werd als uitgangspunt genomen zo min mogelijk verschillende 
adviesorganen en zo integraal mogelijke advisering.  
Zo vat ook BASDA haar taak op. Wij vinden dan ook dat u van ons mag verwachten dat 
“toegankelijkheid” van voorzieningen onderdeel uit maakt van onze adviezen. 
In die zin is er dus al voorzien in een adviesraad waarvoor tijdens het debat de suggestie is 
gedaan. We hebben de BASDA immers. 
In de discussie kwam verder de inbreng van ervaringsdeskundigheid naar voren. Ten overvloede 
zij wellicht vermeld dat in de huidige samenstelling twee van de BASDA leden (helaas)  rolstoel 
afhankelijk zijn.   
Concluderend stellen wij dat een (extra) adviesraad specifiek gericht op “toegankelijkheid” 
overbodig is omdat er door de brede taakopvatting van de BASDA reeds in is voorzien. 
Het zou dubbelop zijn en verwarrend kunnen werken. 
 
Met belangstelling zien wij uw reactie tegemoet en worden graag bij de vervolg discussie 
betrokken. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
De BASDA 
Namens deze 
 
 
Henk Schouwenaars       Edwin Steehouwer  
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Voorzitter        lid 
 
  
 
 
 
 
 


